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                                                                                                 Krobia, dnia 12 maja 2014 r. 

 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XLVI/2014 
  

                  z   XLVI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  28 kwietnia 2014 r. w ZSOiZ w Krobi     
=========================================================  

                    godzina rozpoczęcia :     16.30 

                    godzina zakończenia :    19.15  

                     Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 

radnych.   

                    

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.  

     2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

                     

           Porządek obrad sesji :            

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XLIV i XLV sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                              

w okresie międzysesyjnym. 

7. 

8. 

9. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :                                                                                                  

a)   zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Krobia w ramach zasady de minimis,                                                                                                                                                                                                           

b)  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej                            

w Żychlewie,                                                               

c)  nadania nazwy ulicy,                                                                                                                                                

d)  nadania nazwy ulicy,                                                                                                                                                  

e)  nadania nazwy ulicy,                                                                                                                                                   

f)  nadania nazwy ulicy,                                                                                                                                                  

g) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu,  

h)  zmiany Uchwały Nr XLII/337/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                              

27 grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia na lata 2014 - 2025,                                                                                                                          

i)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014. 
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10. 

 

11. 

 

 

12. 

13. 

 

 

 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                              

w Krobi za rak 2013.  

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

narkomanii za 2013 rok. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Wolne głosy i wnioski.  

14. Zakończenie.  
                                                           

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec 

czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
       

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. Przewodniczący Rady : na 

wniosek Burmistrza wnoszę o zmianę porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektu 

uchwały  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu, jako pkt 9g. 

Zmianę porządku obrad przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 

Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 

Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.   

             

     Ad. 3 Przyjęcie protokołów z XLIV i XLV  sesji.       
     Protokół z XLIII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.   
       

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : bezpośrednio na sesji udzieliłem odpowiedzi na sprawy związane                               

z działaniami samorządu.       
       
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.  
      L. Bem : kiedy będą naprawione uszkodzone drogi po ziemie oraz kiedy rozpocznie się 

remont stawu przy ul. Odrodzenia? 

      E. Dopierała : sprawa dot. chodnika na ul. Biskupiańskiej na wysokości pierwszego 

budynku zarwane są trzy płytki chodnikowe wymagające wymiany.  

      Chciałem przypomnieć o  temacie malowania pasów przejścia dla pieszych przy drodze 

434, który składałam na 44 sesji, nic się nie dzieje i proszę o informację, kiedy będzie to 

realizowane. 

      H. Busz : 1. Sprawa do PDZ o załatanie dziur na odcinku drogi Wymysłowo-Sułkowice         

i od skrzyżowania dalej w kierunku Ludwinowa.  

      2. Proszę o skierowanie do Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego                           

o wyjaśnienie dlaczego odpady komunalne odbierane są tylko z pojemnika, a jak ktoś 
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wystawi obok niewielki worek to nie jest zabierany. Wg informacji od pracowników 

Związku mają oni obowiązek zabierania odpadów tylko z pojemnika.  

      I. Jóźwiak : kilka miesięcy temu kierowałem interpelację dot. malowania pasów 

(martwego pola) na ul. Biskupiańskiej w Krobi przy narożnym domu naprzeciw wjazdu 

do parku kościelnego.   W Wielką Sobotę sytuacje w tym miejscu były nieprzyjemne,  

padały wulgarne słowa i należałoby wrócić do tematu aby nie miało to miejsce.  
      
     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 

     18.03. Drogą elektroniczną przesłano uchwały do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

     19.03. Siedmioro radnych skorzystało z zaproszenia Burmistrza Krobi Sebastiana 

Czwojdy do Chwałkowa na dyskusję w związku z prowadzonymi przez Rząd 

Rzeczypospolitej Polskiej pracami nad poradzeniem prawnej i planistycznej ochrony złóż 

kopalin, związanej z planami eksploatacji pod kątem potrzeb bieżących i przyszłego 

rozwoju energetyki. 

      21.03. Uczestniczyłem w spotkaniu zorganizowanym ws. organizacji obchodów świąt 3     

i 8 maja.   

      26.03. Uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej powołanej przez 

Burmistrza Krobi Sebastiana Czwojdę.  

      Delegacja radnych uczestniczyła w pogrzebie byłego radnego Rady Miejskiej sp. 

Zdzisława Gronowskiego z Pudliszek. 

      28.03. Przygotowano materiały na XLV nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

      31.03. Odbył się sesja nadzwyczajna.  

      2-4.04. Uczestniczyłem w szkoleniu przewodniczących rad zorganizowane przez 

WOKiSS w Poznaniu. Szkolenie odbyło się w Jeleniej Górze. Tematem były 

oświadczenia majątkowe oraz wystąpienia publiczne w miejsce wcześniej planowanego 

tematu : planowanie przestrzenne.  

     8.04. Wysłano zaproszenia na uroczystości 3 oraz 8 maja. 

     10.04. Uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia 

Unia Gospodarcza Regionu Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej 

Przedsiębiorczości. Nie podjęto uchwały ws. jednorazowej ulgi obniżającej wysokość 

składki na 2014 rok dla Powiatu Śremskiego. 

     11.04. Odbyło się posiedzenie Komisji rewizyjnej. Tematy : Analiza kosztów 

funkcjonowania świetlic wiejskich. Zapoznanie się z sprawozdaniem wykonania budżetu 

za 2013 rok. Zapoznanie się z opinią RIO ws. wyrażenia opinii o sprawozdaniu                           

z wykonania budżetu Gminy Krobia z 2013 rok. 

     12.04. Uczestniczyłem w spotkaniu ZSPiG w Krobi pt. „Jak oswajamy szkolny TIK”. 

     Skorzystałem z zaproszenia dyrektora, nauczycieli i uczniów ZSOiZ w Krobi na II 

Powiatową Noc z Edukacją. 

     13.04. Skorzystałem z zaproszenia na Oratorium Wielkopostne „Stabet Mater” 

GIOVANNI BATTISTA PERGOLESI. Organizatorem było Gminne Centrum Kultury                      

i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi oraz Parafia pw. Św. Mikołaja                      

w Krobi.  

     14.04. Podpisałem protokoły z XLIV i XLV sesji. 

     16.04. Zaprosiłem osoby na kolejne spotkanie ws. organizacji uroczystości 3 oraz 8 maja. 

     17.04. Po zebraniu materiałów zwołałem sesję Rady Miejskiej na dzień 28 kwietnia.  
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      22.04.Odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Temat : wyznaczenie zakresu kontroli 

wykonania budżetu Gminy Krobia za 2013 rok. 

      23.04. Spotkanie ws. organizacji uroczystości 3 i 8 maja. 

      24.04. Obradowała Komisja Oświaty i spraw Społecznych, analiza sprawozdania                          

z działalności MGOPS z 2013 rok oraz analiza Gminnego programu Profilaktyki                               

i Rozwiązywania problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2013 rok. 

     25.04. Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej, analiza konsultacji społecznych                      

ws. płatnej strefy parkowania na rynku i ulicach przyległych w Krobi, omówienie 

projektów uchwał na XLVI sesję oraz sprawy bieżące. 

     28.04. Posiedzenie Komisji Rewizyjnej i rozpoczęcie kontroli wykonania budżetu Gminy 

Krobia za 2013 rok. 

     Posiedzenie Komisji Budżetu, zaopiniowanie projektu uchwały dot. zmian w budżecie 

Gminy na 2014 rok. 

     Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy, zaopiniowanie projektów uchwał.     
       

     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

K. Perdon : proszę o informację nt .spotkania w Chwałkowie dot. budowy kopalni.  

Burmistrz : spotkanie odbyło się z mojej inicjatywy i części członków Stowarzyszenia 

„Nasz Dom” i nie dotyczyło tematu kopalni, co  działań związanych z koncepcją 

przestrzennego zagospodarowania kraju dotyczącą obszarów, gdzie występują złoża 

węgla brunatnego i pracami, które są realizowane przez Ministerstwo Gospodarki dot. 

wyznaczenia złóż strategicznych w naszym kraju. Ma to ścisły związek ze Stanowiskiem 

przyjmowanym na poprzedniej sesji skierowanym później do samorządów lokalnych                           

z terenu występowania węgla brunatnego na terenie Rowu Polskiego Powiatu 

Gostyńskiego, Rawickiego, Kościańskiego, Śremskiego oraz Krotoszyńskiego w celu 

zajęcia stanowisk wskazujących jednoznacznie na kierunek rozwoju tego obszaru w 

kierunku rolniczym. Takie stanowisko zostało również przyjęte przez naszą Radę 

Miejską oraz Radę Powiatu Gostyńskiego. Były inicjatorami ich przyjęcia, a następnie 

skierowania do Marszałka Województwa Wielkopolskiego. Wynika to z prac 

realizowanych na poziomie województwa związanych z zaopiniowaniem ujęcia złóż 

perspektywicznych na terenie obszaru poznańskiego i objęcia go ochroną. Konsekwencją 

tego obecnie przyjmowane są takie stanowiska przez niektóre samorządy.  

A. Miałkowski : prośba do p. Skarbnika, podajcie Państwo procent planu wykonania 

dochodów i wydatków za I kwartał w stosunku do planu rocznego, to faktycznie nic nie 

mówi. Albo powinno być do planu za I kwartał i plan rocznego, bo to czy to jest dobry 

wynik 38 % dochodów, a 20 % wydatków, czy zły to można dowiedzieć się jeśli 

zanalizuje się w stosunku do planu. 

Burmistrz : ze względu na bardzo zróżnicowane zadania realizowane przez samorząd nie 

planujemy w cyklach kwartalnych.  Takich analiz planistycznych na poszczególne 

zadania kwartalne nie realizujemy, tylko w stosunku do roku budżetowego. Możemy 

przenalizować budowy takiego planu w cyklach kwartalnych 

G. Skrobała : realizowano mycie wiat przystankowych na terenie gminy Krobia, jak to 

jest wykonywane w danej miejscowości, czy na zgłoszenie?  
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Naczelnik WIGP : zadanie to realizowane jest po raz pierwszy. Porządek wokół wiat 

przystaniowych realizowany jest Spółdzielnie Socjalną, natomiast to jest odrębne 

zlecenie.           
 

Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 

Zgodnie z uchwałą Nr XLIV/351/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 13 marca 2013 

r. stypendia za wyniki w nauce za I semestr w roku szkolnym 2013/2014 

przewodniczący Rady, przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz 

Burmistrz Krobi wręczyli  uczniom stypendia 

Salę obrad opuścił radny K. Perdon.  
 

Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Krobia w ramach zasady de minimis.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska.  

Uchwałę Nr XLVI/361/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2014 r.                         

w sprawie zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Krobia w ramach zasady de minimis; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej w Żychlewie.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminny Ł. Kubiak : komisja obradowała                   

w dniu dzisiejszym, projekt uchwały członkowie komisji zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie.   

Uchwałę Nr XLVI/362/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2014 r.                         

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej                                    

w Żychlewie; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

c) nadania nazwy ulicy. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik. 

L. Bem : czy nie ma innych propozycji z posiedzenia wspólnego, na tej ulicy jeszcze 

chyba nikt nie mieszka.  Mamy ulicę Latową, Zachodnią, może nazwa ulicy „Północna”. 

Burmistrz : podczas posiedzenia wspólnego pojawiły się inne propozycje, dotyczyły 

także mieszkańców naszej gminy Felicjana Pawlaka oraz postaci zasłużonych księży                   

ks. Stryczyńskiego i ks. Jakubczaka.  

Uchwałę Nr XLVI/363/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2014 r.                           

w sprawie  nadania nazwy ulicy „Janusza Korczaka”; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 

14 radnych. 
 

d) nadania nazwy ulicy. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik. 

Uchwałę Nr XLVI/364/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2014 r.                            

w sprawie nadania nazwy ulicy „Henryka Sienkiewicza” ; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 14 radnych. 
 

e) nadania nazwy ulicy.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  

L. Bem :  mamy ulicę Latową, Zachodnią, może nazwa ulicy „Północna”. 
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E. Dopierała : w trakcie dyskusji padła propozycja usystematyzowania nazw do ulic już 

przyległych.  

L. Bem : za późno na systematyzację mamy same nazwy pisarzy i poetów, nawet lepiej 

jak będzie to urozmaicone, ponieważ tak się nie myli.  

Zgłaszam wniosek o  nazwę ulicy „Jesiennej”. 

Radca prawny : należy przegłosować zgłoszoną propozycję ul. Jesiennej.    

Głosowanie wniosku o nadanie nazwy ulicy „Jesiennej” : 1 za, 7 przeciwnych,                                

6 wstrzymujących. Wobec powyższego wniosku nie przejęto.   

Uchwałę Nr XLVI/365/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2014 r.                            

w sprawie nadania nazwy ulicy „Wisławy Szymborskiej”; przyjęto większością głosów                   

13 za, 1 wstrzymujący (L. Bem),  głosowało 14 radnych.  
 

f) nadania nazwy ulicy.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik .  

Uchwałę Nr XLVI/366/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2014 r.                            

w sprawie  nadania nazwy ulicy „Tadeusza Różewicza”; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 14 radnych. 
 

g) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Uchwałę Nr XLVI/367/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2014 r.                            

w sprawie  udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

 

h) zmiany Uchwały Nr XLII/337/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia                    

2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia                   

na lata 2014 – 2025.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Uchwałę Nr XLVI/368/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2014 r.                            

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/337/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia                    

2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na 

lata 2014 – 2025; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

 

i) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                           

i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XLVI/369/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2014 r.                            

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

 

Ad. 10  Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej  w Krobi za rak 2013.  

Sprawozdanie przedstawiła Kierownik MGOPS w Krobi Anna Krzyżostaniak, stanowi 

ono załącznik nr 2 do protokołu.  
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Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja 

obradowała w dniu 24 kwietnia br. Przedstawione komisji sprawozdanie MGOPS                              

w Krobi za 2013 rok omówiła i udzieliła dodatkowych informacji Kierownik p. Anna 

Krzyżostaniak. W sprawozdaniu zauważa się zmniejszenie liczby świadczeniobiorców 

korzystających ze świadczeń pomocy społecznej i świadczeń rodzinnych, natomiast 

zwiększenie kosztów wydatkowanych na inne świadczenia dla rodzin z problemami 

wychowawczymi, w tym z zaburzeniami psychicznymi. Wzrosła też liczba rodzin objęta 

tzw. niebieska kartą, natomiast zmalała liczba dzieci korzystających z posiłków w szkole, 

w uzasadnionych przypadkach istniej możliwość otrzymania obiadu bez ustalenia 

sytuacji rodzinnej i wcześniejszej decyzji administracyjnej. Komisja zauważa też, iż                            

z roku na rok trzeba dopłacać więcej pieniędzy gminnych do zadań zlecanych przez Rząd 

na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych gminie. 

Otrzymane dotacje z budżetu Państwa nie równoważą ponoszonych kosztów. Zdaniem 

komisji na podkreślenie zasługuje fakt realizacji przez pracowników Ośrodka problemu 

na rzecz poprawy sytuacji zawodowej i społecznej i podniesienia konkurencyjności 

mieszkańców na rynku pracy oraz w celu poszerzenia oferty wsparcia przy 

wykorzystaniu środków zewnętrznych. Również fakt podnoszenia kwalifikacji 

zawodowych przez personel Ośrodka, podejmowanie inicjatyw i przedsięwzięć z zakresu 

pomocy społecznej. Komisja powyższe sprawozdanie opiniuje jednogłośnie pozytywnie.           

 

Ad. 11  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                        

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania narkomanii za 2013 rok. 

Sprawozdanie przedstawiła Naczelnik WSS Maja Moskwa-Loman, stanowi ono 

załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : sprawozdanie 

przedstawiła i udzieliła wszystkich wyjaśnień Kierownik Referatu Oświaty i Spraw 

Społecznych A. Linowska.  Jako dobrą praktykę komisja ocenia kontynuację projektów                      

z organizacjami pozarządowymi przy zaangażowaniu wolontariuszy, a także współpracę                       

z wieloma gminnymi jednostkami co zwiększa efektywność współdziałania 

pełnomocnika ds. uzależnień. Część finansowa sprawozdania zgodna z wykonaniem 

budżetu za 2013 rok wydatkuje w dziale 851. Komisja opiniuje wykonanie obu 

programów jednogłośnie pozytywnie wnioskując aby w miarę możliwości doposażyć 

świetlice środowiskowe w pomoce dydaktyczne, również pozyskać świetlice zgodnie  

zapotrzebowaniem środowiska. Zwracam uwagę na konieczność zgodnie z przepisami 

przedstawienia Radzie sprawozdania ze współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

jego publikacji w Biuletynie Publicznym Gminy.  

Burmistrz : chciałbym odnieść się do obu sprawozdań Ośrodka Pomocy Społecznej oraz 

profilaktycznych, ponieważ widoczne są powiązania realizowanych zadań. Pragnę 

zwrócić uwagę w mojej ocenie na zmianę działania OPS, które duże znaczenie zawiera 

kwestia aktywnych form pomocy społecznej. Myślę, że w tym obszarze zależne jest to od 

zaangażowania p. Kierownik w zakresie form związanych z ekonomią społeczną ale 

także z działaniami kierowanymi do reprezentacji społecznej. Przywiązuje Pani dużą 

wagę do współpracy tej pasywnej formy pomocy społecznej. Pewne prowadzone 

działania spowodują konieczność zmiany statutu ośrodka, uwzględniające zadania 

profilaktyk i przeciwdziałaniu uzależnieniom, łącznie z budżetem związanym                              
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z funkcjonowaniem pełnomocnika wzmocni te formy działań poprzez lepszą 

koordynację. Będzie się to wiązać ze mianami organizacyjnymi w Urzędzie. W miejsce 

pełnomocnika utworzone zostanie stanowisko ds. partycypacji społecznych, które ściśle 

będzie prowadzić współpracę z organizacjami a także rozwój społeczny szeroko 

rozumiany. Zmiany te przedstawię na najbliższych posiedzeniach sesji i komisji. Dobrze 

oceniam pracę OPS pod kierunkiem Pani Krzyżostaniak i myślę, że również ta 

współpraca Urzędu Miejskiego będzie prawidłowa.      
 

Ad. 12 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając na interpelacje radnego L. Bema proszę Naczelnika WIGP                           

o udzielenie wszelkich informacji. 

Naczelnik WIGP : odnośnie remontu cząstkowego dróg, to po przetargu wybrano firmę 

Drog-Bud, która wykona to zadnie. Natomiast zakończenie prac związanych                                      

z oczyszczeniem i odmuleniem stawu przy ul. Odrodzenia zgodnie z zawartą umową 

wykonane zostanie do 29.08.br.  

Burmistrz : odpowiadając na interpelacje radnej E. Dopierała, to oczywiście przyjrzymy 

się sytuacji chodników na ul. Biskupiańskiej w zakresie bieżącej naprawy. Przypomnę, że 

kilka miesięcy temu odbyło się spotkanie komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy, gdzie 

dyskutowaliśmy na temat bieżących remontów chodników i przeznaczono na ten cel                          

300 tys. zł i wówczas można było te kwestie zgłaszać. Zarząd Dróg Wojewódzkich 

deklarował wykonanie przejścia dla pieszych na ul. Powst. Wlkp, o który Pani 

interweniowała.  

Odpowiadając na interpelacje radnego H. Busza, to skierowane zostaną do Starostwa 

Powiatowego w Gostyniu oraz do Związku Komunalnego w Lesznie.     

Odpowiadając na interpelację p. przewodniczącego odnośnie oznaczenia pasami,                      

to będzie to wykonane w ramach prac zleconych w terminie do 31 maja br.  
 

Ad.13 Wolne głosy i wnioski. 

E. Dopierała : składano wniosek o fundusze na budynki zabytkowe tj. gazownię, co                   

w tym temacie zrobiono, czy pozyskano jakieś środki? 

W czerwcu ubiegłego roku składałem interpelację w sprawie opracowania Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz Planu Rozwoju Lokalnego. Myślę, że powinno już być to 

przygotowane ponieważ będą możliwości pozyskania środków z nowego rozdania                        

i dobrze byłoby wiedzieć jakie mamy zamierzenia. 

Naczelnik WIGP : odnośnie pierwszego pytania, to był taki konkurs nazywał się „Revito 

Wielkopolsko” i w pierwszym etapie nasz wniosek został oceniony pozytywnie,                             

a w drugim etapie projektanci i architekci oraz studenci mogą zgłaszać swój udział 

wykonania takiej koncepcji dla danej lokalizacji. Niestety dla naszego projektu nikt nie 

zgłosił swojego zainteresowania aby móc uczestniczyć w dalszej części tego konkursu.  

Burmistrz : odnośnie Planu Rozwoju Lokalnego i planowanych finansów w tym zakresie, 

to są w finalizowane dokumenty strategiczne PROW i programów regionach, jako 

materiały wyjściowe do których można się odnieść. Zgodnie z przyjętą przez nas 

koncepcją Plan Rozwoju Lokalnego oparty ma być także na współpracy z firmami 

zewnętrznymi oraz Urzędu i pracowników naszych jednostek gminnych. Również 

zaproszenie do współpracy w tym zakresie kieruję do Państwa radnych, jak również do 

wszystkich zainteresowanych osób kierunkami rozwoju gminy. W najbliższym czasie 

działania w tym zakresie zostaną rozpoczęte.  
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A. Miałkowski : jaki los spotkał projekt omawiany rok temu dotyczący przetwórstwa 

osadów ściekowych? 

Burmistrz : zgodnie z przyjętym harmonogramem współpracy z firmą po przyjęciu 

uchwały o wyrażaniu zgody jednak dalsze działania uzależnione są od pozyskania 

środków zewnętrznych na rozpoczęcie tego przedsięwzięcia. 

M. Szpurka : czy monitorowany jest remont odcinka z Ciołkowa do drogi 434.                       

Ponawiam temat słupów energetycznych w miejscowości Ciołkowo, należałoby je 

wymienić lub zakopać.  

R. Szulc : czy rozpoczęto procedurę przetargową na wykonanie remontu świetlic                      

w Potarzycy i Gogolewie?  

Burmistrz : odnośnie linii elektrycznej napowietrznej to nie jesteśmy stroną tego 

postępowania. Przetarg na remonty tych świetlic jest finalizowany i w najbliższych 

dniach będzie wyłoniony wykonawca.  

Burmistrz : temat dojazdu jest przez nas monitorowany,  

H. Urbański : czy w tej naprawie cząstkowej uwzględniono remont pobocza na                            

ul. Kwiatowej? 

Naczelnik WIGP : jeśli pozostaną środki finansowe, to ten zakres napraw może być 

zrealizowany w okresie jesiennym.  
 

Ad. 14  Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XLVI sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :      

      Aurelia Sikorska    

 


